
Protokół Nr II/XXXIV/05 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 27 października 2005 r. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 15.00. Następnie powitał posła Ryszarda 
Kaczyńskiego oraz pozostałych gości.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady wniósł, za zgodą zarządu powiatu, 
o wprowadzenie do porządku obrad w punktach 9-13 uchwał w sprawie nadania 
medalu „Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego (druki Nr 376-380). Po czym 
zwrócił się z pytaniem o dalsze uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Wobec 
braku uwag zarządził głosowanie, w którym jednogłośnie przyjęto następujący 
porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu 

Rady Powiatu Wejherowskiego i Staroście Wejherowskiemu w 2005 roku. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2005 r. - druk nr 372/05. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie Projektu „Promocja zdrowia, 

opieki i wychowania poprzez rozbudowę infrastruktury sportowo – rekreacyjnej 
na terenie szkół Powiatu Wejherowskiego” - druk nr 375/05. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia trybu postępowania 
o udzielenie dotacji dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów 
publicznych, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zleconego 
zadania - druk nr 373/05. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia rocznego planu 
współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2006 r. - druk nr 
374/05. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego – druk nr 376/05. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego – druk nr 377/05. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego – druk nr 378/05. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego – druk nr 379/05. 



13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego – druk nr 380/05. 

14. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wnioski i oświadczenia radnych.  
17. Zamknięcie sesji.  

 
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu Nr II/XXXII/05 z Sesji 

Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia 27 września 2005 r. 
Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto 
jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu Nr II/XXXIII/05 z Sesji 
Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia 30 września 2005 r. Uwag nie 
zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto jednogłośnie. 

 
Następnie pan Kazimierz Bistroń Przewodniczący Rady Powiatu 

Wejherowskiego udzielił głosu posłowi Ryszardowi Kaczyńskiemu. 
Poseł Ryszard Kaczyński podziękował za zaproszenie na sesję. Powiedział,  

że ma nadzieję na początek współpracy z władzami powiatowymi z korzyścią  
dla wszystkich mieszkańców. Stwierdził, że ziemia wejherowska ma teraz dwóch 
posłów, którzy mogą więcej zdziałać. Zadeklarował współpracę z posłem PO Jerzym 
Budnikiem. Po czym podziękował za poparcie, które uzyskał Lech Kaczyński oraz  
za oddane na niego głosy.  

 
Ad.2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że: 
1. 01.10.05 wziął udział w uroczystości Święta Patrona Szkoły w Sychowie. 
2. 02.10.05 reprezentował Radę na uroczystość ku czci bł. s. Alicji Kotowskiej  

i pomordowanych w Lesie Piaśnickim w 1939 roku.  
3. 02.10.05 uczestniczył w uroczystej inauguracji roku akademickiego  

w Kaszubsko-Pomorskiej Wyższej Szkole w Wejherowie.  
4. 11.10.05 reprezentował Radę na uroczystości otwarcia nowego kompleksu 

szkolnego w Rozłazinie. 
5. 18.10.05 reprezentował Radę na uroczystym przekazaniu do użytku 

wyremontowanej drogi powiatowej nr 1405G Szemud-Karczemki na odcinku 
Kamień-Kielno.  

6. 22.10.05 reprezentował Radę w podsumowaniu XVII Międzynarodowego 
Festiwalu Muzyki Religijnej im. Ks. Stanisława Ormińskiego w Kościele NMP 
Wspomożenia Wiernych w Rumi. 

7. 21.10.05 był obecny na Uroczystym Podsumowaniu Punktacji Sportowej Szkół 
Powiatu Wejherowskiego. 

 
Ad.3. 

Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski powitał dziekana Tadeusza Reszka. 
Wyjaśnił, że obecność dziekana wynika z okazji poświęcenia 2 samochodów 
zakupionych z budżetu powiatu dla policji. 



Po czym przedstawił sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami 
(załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.4. 

Informację w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu 
Rady Powiatu Wejherowskiego przedstawił Pan Kazimierz Bistroń Przewodniczący 
Rady. Poinformował obecnych, że wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe  
w terminie, zgodnie ze wzorem określonym w Rozporządzeniu Prezesa Rady 
Ministrów. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Wejherowie pismem z dnia  
24 października 2005r. poinformowała, że w wyniku analizy oświadczeń majątkowych 
nie stwierdzono nieprawidłowości.  

Informację w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Staroście 
Wejherowskiemu w 2005 roku przedstawił Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski. 
Poinformował, że wszyscy członkowie zarządu, sekretarz, skarbnik, kierownicy 
jednostek organizacyjnych, osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 
Starosty, nadleśniczowie złożyli oświadczenia majątkowe w terminie. 2 osoby 
wykonały ten obowiązek w swoim miejscu pracy, czyli pani Grażyna Sobieraj 
zastępca dyrektora P.U.P. oraz pan dyrektor Dariusz Szymerowski. Nie stwierdzono 
żadnych nieprawidłowości. Oświadczenia udostępnione są w BIP- ie. Kopie zostały 
przekazane do Urzędów Skarbowych w zależności od miejsca zamieszkania 
poszczególnych osób. Obie informacje stanowią załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 
powiatu na 2005 r. przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski.  

Wyjaśniła, że projekt dotyczy zmiany wieloletniego planu inwestycyjnego  
na 2006 rok w związku z przyznaniem z Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu 
dotacji na lata 2005 i 2006 w wysokości 400.000,-zł (a nie jak planowano 500.000,-zł) 
z przeznaczeniem na budowę hali sportowej w Redzie. Zmianę tę należy uwzględnić 
w wieloletnim planie inwestycyjnym, gdyż jest to niezbędne do podpisania umowy  
z Gospodarczym Bankiem Krajowym działającym w imieniu MENiSu. Dodatkowo  
w tym punkcie wprowadzono kwotę 200.000,-zł na rok 2005, którą pozyskaliśmy  
z kontraktu wojewódzkiego. Ponadto do wieloletniego planu inwestycyjnego 
wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne na lata 2007-2009.  

Po czym pani Wicestarosta zgłosiła następujące autopoprawki do załącznika 
uchwały: 
- zadanie - promocja zdrowia opieki i wychowania poprzez rozbudowę 

infrastruktury sportowo - rekreacyjnej szkół rozpisuje się na lata 2007-2009.; 
- zwiększa się kwotę z 3.000.000,-zł na 5.000.000,-zł, gdyż 30% tej kwoty powinno 

być przeznaczone na tzw. zadania miękkie;  
- w tytule nie powinno być „na lata 2006-2007” tylko „na lata 2007-2009” 

Również w §1 zmienia się na: „(…) w latach 2007-2009 (…)”;  
- wprowadza się modyfikację tytułu, początkowo było „(…)sportowo – rekreacyjnej 

na terenie szkół Powiatu Wejherowskiego” a zostało zmienione na „Promocja 



zdrowia opieki i wychowania poprzez rozbudowę infrastruktury sportowo - 
rekreacyjnej szkół”.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu 
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.6.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie Projektu 
„Promocja zdrowia, opieki i wychowania poprzez rozbudowę infrastruktury sportowo 
– rekreacyjnej na terenie szkół Powiatu Wejherowskiego” przedstawiła pani Gabriela 
Lisius Wicestarosta Wejherowski i ponownie zgłosiła autopoprawkę dotyczącą tytułu: 
wykreśla się słowa „na terenie Powiatu Wejherowskiego”, tytuł brzmi: w sprawie 
Projektu „Promocja zdrowia, opieki i wychowania poprzez rozbudowę infrastruktury 
sportowo – rekreacyjnej szkół”.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.7. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia trybu 
postępowania o udzielenie dotacji dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów 
publicznych, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonania zleconego 
zadania przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski.  

Poinformowała obecnych, że zadania z ustawy o pożytku publicznym nie 
pokrywają się w całości z zadaniami wynikającymi z uchwały o samorządzie 
powiatowym, dlatego należy odrębną uchwałą określić tryb postępowania dla tych 
organizacji, które wykonują zadania inne niż wymienione w ustawie o pożytku 
publicznym i wolontariacie. Po czym wyjaśniła, że przedstawiony projekt uchwały 
szczegółowo reguluje tryb postępowania, wnioskowania i rozliczania tych dotacji.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia 
rocznego planu współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2006 r. 
przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski.  

Radny Grzegorz Gaszta zapytał, czy zarząd powiatu przewiduje w 2006 roku 
zlecania zadań organizacjom pozarządowym w formie powierzenia i jeżeli tak  
to, w jakich obszarach, jakie miałyby być to zadania.  

Radny Witold Reclaf powiedział, że na współpracę z organizacjami 
pozarządowymi powiat przeznaczał jedyne 30.000,- zł. Zapytał, czy w 2006 roku 
zarząd powiatu przewiduje znaczny wzrost w tym zakresie. Jeżeli nie, to wniósł  
o zwiększenie środków na współpracę z organizacjami pozarządowymi do kwoty 
50.000,- zł.  

Pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski odpowiadając radnemu 
Grzegorzowi Gaszta wyjaśniła, że organizacji pozarządowych mają na złożenie 
wniosków ustawowy termin 30 dni od ogłoszenia o konkursie. Jeżeli będzie taka 
możliwość to Zarząd powierzy organizacjom konkretne zadania. Jeśli chodzi o pytanie 



i wniosek radnego Witolda Reclafa, to jej zdaniem, pytanie i wniosek nie dotyczą 
omawianej uchwały, dotyczącej programu współpracy, a nie budżetu. 

Radny Grzegorz Gaszta reasumując wypowiedź pani Wicestarosty stwierdził, 
że zarząd nie ma własnych propozycji dotyczących powierzania zadań tylko czeka  
na wnioski organizacji by powierzyć im zadania.  

Pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski odpowiedziała, że Zarząd musi 
najpierw ogłosić konkurs i jeżeli organizacja zgłosi się do wykonania jakiegoś zadania 
to wówczas można jej go powierzyć.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.9. 
 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” panu prof. Markowi Rocławskiemu  
 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” Chórowi Mieszanemu ”Cantores 
Veiherovienses” przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” panu por. Antoniemu Olejnik przedstawił 
Przewodniczący Rady Powiatu.  

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie projektu uchwały,  
w którym 29 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: 28 osób 
opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Uchwała 
została podjęta. 
 
Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” pani płk Janinie Czaja – Waluda 
przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu.  

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie projektu uchwały,  
w którym 29 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: 28 osób 
opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  
 
Ad.13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu 
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego” pani Reginie Osowickiej przedstawił 
Przewodniczący Rady Powiatu. 

Radny Witold Reclaf powiedział, że jest za nadaniem medalu. Zauważył 
jednak, że w uzasadnieniu, jego zdaniem, brakuje jednego istotnego stwierdzenia,  
że pani Osowicka jest redaktorem naczelnym Panoramy Powiatu. 



Radny Mirosław Odyniecki powiedział, że pani Osowicka nie jest redaktorem 
tylko współpracownikiem Panoramy. 

Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski powiedział, że pani Osowicka 
współpracuje również z Kurierem Wejherowskim. Zaproponował zapis,  
że współpracuje z lokalną prasą od 10-leci. 

Pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski, jako współautorka wniosku 
wyjaśniła, że w uzasadnieniu jest napisane, że pani Osowicka jest „pracownikiem 
wydawnictw środowiskowych wybrzeża i ziemi wejherowskiej” i jej zdaniem jest to 
określenie szerokie i wystarczające. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.14. 

Nie podjęto dyskusji nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami.  
 

Ad.15.  
Radny Witold Reclaf zadał dwa pytania. Pierwsze dotyczyło budowy sali 

sportowej w Redzie. Na jakim etapie jest budowa i kiedy przewidywane jest 
zakończenie tej inwestycji. Drugie pytanie dotyczyło budowy hali sportowej  
w Wejherowie przy byłym Technikum Elektrycznym. Zapytał jak wyglądają prace,  
jak bardzo są zaawansowane i jak wygląda harmonogram prac.  

Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski w odpowiedzi na pytania radnego 
Witolda Reclaf powiedział, że jeśli chodzi o budowę sali sportowej w Redzie  
to prace przebiegają zgodnie z harmonogramem. Aktualnie zakładana jest 
wentylacja i instalacja grzewcza. Oddanie do użytku nastąpi na początku 
przyszłego roku. W sprawie budowy hali sportowej w Wejherowie wyjaśnił,  
że do pierwszego przetargu nikt nie przystąpił, trzeba było ogłosić drugi 
przetarg, w którym dwie firmy złożyły ofertę. Po uprawomocnieniu przetargu 
zostanie podpisana umowa. Pod koniec listopada przewiduje się otwarcie 
budowy.  
 
Ad.16. 

Radny Grzegorz Gaszta w imieniu Klubu Radnych PiS złożył wniosek  
do zarządu powiatu o uwzględnienie w budżecie powiatu na 2006 rok, co najmniej 
kwoty 50.000,-zł na dotację dla podmiotów niezliczonych do sektora finansów 
publicznych. 

Radny Mirosław Odyniecki złożył wniosek o przeprowadzenie kompleksowej 
kontroli, również pod kątem stosunków międzyludzkich, w Domu Pomocy Społecznej 
w Strzebielinku. 

Radny Wiesław Sikora podziękował Starostwu za modernizację drogi 
powiatowej na odcinku Szemud – Kielno. Powiedział, że zapomniano zaprosić  
na uroczystość otwarcia drogi radnych mieszkających w tej gminie.  

Radny Marek Klas odpowiadając radnemu Mirosławowi Odynieckiemu  
na wniosek złożony na poprzedniej sesji dotyczący likwidacji zdewastowanej budki 
dróżnika w Wejherowie poinformował, że budka dróżnika została wydzierżawiona 
osobie prywatnej i ma być przywrócona do stanu poprzedniego.  



Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski ustosunkował się do wniosku Klubu 
Radnych PiS i stwierdził, że proponowany wzrost na dotację dla podmiotów 
niezliczonych do sektora finansów publicznych jest bardzo wysoki - to jest aż o 66%. 
Jeśli chodzi o wniosek dotyczący kontroli w DPS w Strzebielinku stwierdził,  
że przeprowadzona kontrola była bardzo szczegółowa. Powiedział również,  
że stosunków międzyludzkich nie powinno się badać, bo wiadomo, że w placówce  
są bardzo złe. Sprawa trafiła do prokuratury i ona powinna się już dalej tym zająć.  
W sprawie pominięcia radnych zamieszkałych w okolicach Szemud – Kielno  
w zaproszeniu na uroczystość otwarcia drogi, to powiedział, że zawsze zaprasza 
radnych z danego terenu. Sprawdzi, dlaczego tym razem zostali pominięci.  

Radny Janusz Zabłocki poparł radnego Mirosława Odynieckiego w sprawie 
kontroli w DPS w Strzebielinku. Jego zdaniem, jeżeli zajdzie taka potrzeba należy 
przeprowadzić więcej kontroli. Tą sprawą Starostwo Powiatowe powinno się zająć 
rzetelnie.  
 
Ad. 17.  

Pan Kazimierz Bistroń Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego 
zaprosił w imieniu Starosty Wejherowskiego, Ksiądza Proboszcza Tadeusza Reszka  
i Komendanta Powiatowej Policji Młodszego Inspektora Cezarego Tatarczuka  
na uroczystość poświęcenia i przekazania samochodów dla Policji. Uroczystość 
odbywa się przed budynkiem Starostwa Powiatowego w Wejherowie.  

 
Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad XXXIV Sesji Zwyczajnej. 

 
 

Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XXXIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XXXIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady 

Powiatu Wejherowskiego i Staroście Wejherowskiemu w 2005 roku. 
 

 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 

Kazimierz Bistroń 
 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 
 
 


